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Да им плащаме по два пъти, за да си вършат
работата??? Това е прекалено!Държавните
служители не трябва да получават отделно
възнаграждение за участие в съвети, комитети,
комисии, експертни и работни групи, защото това
е свързано с работата, за която си взимат
заплатите. Само това остава - да им плащаме
допълнително за работа, която си вършат в
работното време...
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ЗаглавиеКакто често се случва, разковничето се
крие в преходните и заключителните разпоредби.
Абсолютно неприемливо е служителите в
държавната администрация да получават
възнаграждение за участието си бордове,
комитети, комисии, работни групи и др., както се
предлага в &#167; 9 и &#167; 10 от ПРЗ на
законопроекта. Това участие е не в лично
качество, а именно защото са служители в
държавната администрация и представляват
държавата или общината. Т.е. излиза, че тези
служители хем ще получават заплата, защото
работят от 9 до 5 ч. в държавната администрация,
хем още веднъж ще трябва да им се плаща и то от
нашите данъци, защото са положили голямото
усилие да участват в някоя комисия и то при
положение, че заседанията също са от 9 от 5.
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